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PROTOKÓŁ NR III/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 10 grudnia 2010 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 10 
grudnia 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1300 do godz. 1430. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad na sali 
obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu. 
5. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 
PKT 1 

Przewodniczący rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na sekretarza 
obrad. Radny p. Bors Jacek zgłosił kandydaturę radnego p. Stanisława Orzeszka, 
który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w zgłoszoną kandydaturą. W głosowaniu za – 13, na stan 
obecnych 13 radnych, radny p. Stanisław Orzeszek został wybrany sekretarzem 
obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 
z radnych otrzymał w terminie proponowany porządek obrad i zapytał czy są 
uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono 
do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za – 13 na 
stan obecnych 13 radnych, przyjęto proponowany porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatniej sesji Rady. 
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4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą; 

b) określenia sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji; 

c) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary ; 

d) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą; 

e) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2010-2014; 

f) zmiany uchwały nr LII/317/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2011 rok; 

g) zmiany uchwały nr LII/320/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2011 rok; 

h) zmiany uchwały nr LII/319/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokoły z poprzednich sesji 
Rady wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi do 
protokołów z poprzedniej sesji i czy zachodzi konieczność ich czytania. Uwag i 
zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych protokoły 
zostały przyjęte. 
 

PKT 4 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 
poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 
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posiedzenie w dniu 8 grudnia 2010 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 
1. Zapoznanie się z projektem budżetu na 2010 rok i wypracowanie wniosków. 
2. Opiniowanie uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła szczegółowo projekt budżetu 
miasta i gminy na 2011 rok. Poinformowała, że zgodnie z ustawą projekt 
budżetu został przedłożony Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie 
Miejskiej wraz z projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2011 – 2014 wraz z objaśnieniami przyjętych wartości. W 
projekcie budżetu zakłada się dochody na 2011 rok w łącznej kwocie 
19 504 528 zł z tego bieżące w kwocie 17 168 472 zł i majątkowe w kwocie 
2 336 056 zł. Wydatki ustala się w łącznej kwocie 21 746 648 zł z tego bieżące 
w kwocie 15 924 963 zł, majątkowe w kwocie 5 821 685 zł. Limity wydatków 
inwestycyjnych na lata 2011 – 2013 ustalone są zgodnie z załącznikiem nr 1 do 
przedstawionego projektu budżetu. Deficyt ustalony jest w wysokości 2 242 120 
zł, sfinansowany przychodami pochodzącymi z kredytów w kwocie 1 892 120 zł 
i wolnych środków w kwocie 350 000 zł. Ustalona została rezerwa ogólna w 
wysokości 130 000 zł oraz rezerwa celowa w wysokości 41 000 zł na realizację 
zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 41 000 zł. 
Poinformowała że dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych ustalone zostały w kwocie 146 000 zł z tego wydatki w kwocie 
100 000 zł, na realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i wydatki w kwocie 46 000 zł, na 
realizację zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania 
narkomanii. Poinformowała o prognozowanych dochodach w wysokości 80 000 
zł z tytułu utrzymywania środków na rachunku budżetu gminy oraz tytułu 
lokowania czasowo wolnych środków. Poinformowała o przyznanych dotacjach 
dla Gminy oraz o dotacjach jakie Gmina udzieli w trakcie roku budżetowego.  
Skarbnik poinformowała, że opracowując projekt budżetu na 2011 rok zostały 
wzięte pod uwagę możliwości finansowe gminy i jej najpotrzebniejsze potrzeby. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska szczegółowo przedstawiła 
plan zadań inwestycyjnych na 2011 rok. Członkowie Komisji zapoznali się z 
wnioskami do budżetu, które wpłynęły do Urzędu. Komisja nie wniosła uwag 
do przedstawionego projektu budżetu na 2011 rok. W głosowaniu za 5 na stan 
obecnych 5 członków Komisji projekt budżetu został zaopiniowany pozytywnie. 
Skarbnik zapoznała Komisję z opinią RIO na temat przedstawionego projektu 
budżetu. Burmistrz nadmieniła, że będą czynione starania o wykorzystanie 
wszystkich możliwości skorzystania z wszelkiego rodzaju środków i dotacji 
dostępnych w trakcie roku budżetowego. Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała 
członków Komisji z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2011 – 2014. 
Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała również o konieczności zmiany 
uchwały proceduralnej. Komisja pozytywnie przychyliła się do takowej zmiany. 
Następnie Burmistrz Miasta i Gminy omówiła następujące projekty uchwał: 

• określenia sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji; 

• uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary ; 

• uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą; 

• przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2010-2014. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawione projekty uchwał. 

Kierownik referatu finansowego p. Teodozja Grudzień omówiła następujące 
projekty uchwał: 

• zmiany uchwały nr LII/317/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2011 rok 

• zmiany uchwały nr LII/320/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 
2011 rok; 

• zmiany uchwały nr LII/319/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok.  

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie przedstawione projekty uchwał. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą, którą 
zaopiniowali pozytywnie.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała członków 
Komisji o sprawie przyszłości dworca PKS. Sprawa jest taka, że Prezes PKS 
Grójec stwierdził, że dalsze utrzymywanie dworca nie jest możliwe w związku 
z niekorzystnym w tym roku wynikiem finansowym PKS Grójec. Jest zalecenie 
Sanepidu o kompleksowym remoncie i środki finansowe PKS na to nie są 
przewidziane. W związku z tym, że budynek jest własnością PKS to p. Prezes 
stwierdził, że dworzec będzie zamknięty od 1 stycznia. Takie zamknięcie 
nastąpiło już wcześniej i w związku z prośbą p. Burmistrz i przeprowadzonymi 
rozmowami z Prezesem udało się żeby poczekalnia dworca została znowu 
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otwarta. Zdaniem Burmistrz nie może dojść do takiej sytuacji, żeby mieszkańcy 
czy ludzie którzy podróżują przez nasze miasto byli pozbawieni możliwości 
poczekalni dworcowej czy skorzystania z toalet, tym bardziej że miasto nie 
posiada miejskich szaletów. W związku z tym, trzeba się zastanowić nad 
propozycjami Prezesa PKS – u Grójec. Proponuje on aby Gmina partycypowała 
w kosztach remontu budynku i jego utrzymaniu, możliwością jego 
wydzierżawienia lub użyczenia, ewentualnie trzeba by się zastanowić nad 
przejęciem budynku. Dlatego też prosi radnych o podjęcie wspólnej decyzji. 
Komisja stwierdziła, że nie można dopuścić do tego aby Dworzec był 
zamknięty i upoważnia p. Burmistrz do rozmów z Prezesem PKS Grójec. 
Sugestia Komisji jest taka, żeby może zapytać ile budynek by kosztował i jeżeli 
byśmy mieli jako Gmina remontować to byśmy to już robili we własnym 
budynku.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 
posiedzenie w dniu 7 grudnia 2010 roku. W związku z tym, że tematy 
posiedzenia były takie same jak na Komisji Rewizyjnej nie będzie powielał 
wypowiedzi Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej dodał tylko, że Komisja 
Gospodarczo – Budżetowa nie wniosła uwag do przedstawionego projektu 
budżetu na 2011 rok. Nadmienił również o upoważnieniu Burmistrza do 
przeprowadzenia negocjacji z Prezesem PKS Grójec. 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p Stanisław 
Motyl poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 
posiedzenie w dniu sesji tj. 10 grudnia 2010 roku. Komisja zapoznała się 
z projektem budżetu na 2011 rok, nie wyrażając opinii, opinia zostanie 
wyrażona na następnym posiedzeniu. Członkowie komisji zapoznali się również 
z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady i do projektu uchwały w 
sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji wniesiono poprawki, które będą przedstawione przy podejmowaniu 
tejże uchwały. 
 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła sprawozdanie z działalności Burmistrza 
za okres międzysesyjny tj. od dnia 2 grudnia do dnia 10 grudnia 2010 roku tj.: 

1. 11 listopada odbyły się uroczystości patriotyczno – religijne, w których 
uczestniczyli radni i sołtysi za co bardzo dziekuje. W tym dniu odbył się 
również jubileusz 50 lat pozycia małżeńskiego par z naszej Gminy. 

2. W dniu 2 grudnia 2010 odbyła się I sesja Rady VI kadencji. 
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3. W dniu 6 grudnia 2010 odbyło się zapalenie światełek na choince i jak co 
roku tradycyjnie dzieci zabawiał zespół artystyczny, był Mikołaj i dzieci 
były pewnie zadowolone. W tym roku zrobiona jest też piękna illuminacja 
fontanny na Pl. Kościuszki.  

4. W dniu 8 grudnia 2010 roku odbyło się uroczyste otwarcie I edycji 
Nowomiejskiej Ligi Halowej Piłki Nożnej pod patronatem Burmistrza 
Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 

5. Burmistrz poinformowała o kolacji dla samotnych która odbędzie się w 
dniu 21 grudnia o godz. 1500. 

6. Burmistrz poinformowała, że w dniu 9 grudnia 2010 roku miało miejsce 
uroczyste wręczenie tytułu strażaka miesiąca p. Wiesławowi Zarasiowi 
oraz wręczenie wyróżnienia dla p. Marka Dąbrowskiego. Odbyło się to w 
Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w ramach 
konkursu „Strażak Roku“.  

7. Burmistrz poinformowała, również o otrzymaniu dofinansowania na 
rozbudowę stadionu w Nowym Mieście nad Pilicą w kwocie 250 000 zł. 

 
PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację z Urzędu Skarbowego w 
sprawie złożonych oświadczeń majątkowych radnych . Oświadczenia te zostały 
złożone prawidłowo i nie stwierdzono w nich uchybień. Przewodniczący Rady 
przypomniał radnym o złożeniu oświadczeń majątkowych na początek kadencji, 
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, oraz o złożeniu oświadczeń 
przez radnych prowadzących działalność gospodarczą.  
 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 15, przeciw – 0, wstrzymało 
się - 0 uchwalono uchwałę Nr III/6/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 
sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Zapytał czy są 
wnioski lub uwagi do przedstawionego projektu. Radny p. Stanisław Motyl 
wniósł wniosek, aby w projekcie dokonać następujących zmian: w § 3 
Regulaminu dopisać pkt 2 w brzmieniu „zarządzenie zostanie opublikowane na 
stronie internetowej gminy w Biuletynie informacji Publicznej, oraz na tablicy 
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ogłoszeń“, w § 4 wykreśla się pkt 3, w § 5 dopisuje się pkt 5 o treści wyniki 
konsultacji są przedstawiane Radzie Miejskiej wraz z projektem uchwały. 

Burmistrz zapytała jak to będzie wyglądało w praktyce zawiadomienie a w 
rezultacje spotkanie z organizacjami pozarządowymi, bo tak naprawdę to Urząd 
nie dysponuje danymi, ile jest takich podmiotów. Radny p. Stanisław Motyl 
odpowiedział, że jeżeli będzie Zarządzenie w internecie wraz z uchwałą to 
organizacje same się znajdą. Wiecej pytań i uwag nie stwierdzono, przystąpiono 
do głosowania wniosku radnego Stanisława Motyla. W głosowaniu za – 14, 
przeciw – 0, wstrzymało się – 1, poprawki zostały wprowadzone do projektu 
uchwały. Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z wniesionymi 
poprawkami. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono 
uchwałę Nr III/7/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 15 
na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr III/8/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie 
zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę  

Nr III/9/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
na lata 2010-2014. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 
projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 
uchwalono uchwałę Nr III/10/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr LII/317/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w 
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2011 rok. Pytań nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  

Nr III/11/2010 w przedmiotowej sprawie.  

 

PKT 7g 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LII/320/2010 Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych 
na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 
uchwalono uchwałę Nr III/12/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7h 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr LII/319/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 
uchwalono uchwałę Nr III/13/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
PKT 8 

Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 
 

PKT 9 
Radna p. Anna Czerwiowska stwierdziła, że przyszedł jej do głowy taki pomysł, 
żeby włączyć młodzież czy z Gimnazjum czy z LO w promocję naszej gminy i 
można by np. Ogłosić konkurs fotograficzny na najlepsze fotografie i zrobić 
z nich później np. kalendarz Gmina w Czterech Porach Roku, który byłby 
promocją naszej gminy, zdaje sobie sprawę z tego że to już za późno jest w tym 
roku ale może warto by było pomyśleć o tej sprawie na przyszły rok.  
Pan Marian Dziedzic zwrócił uwagę że uchwała w sprawie konsultacji jemu się 
nie podoba ale myśli, że przy odrobinie dobrej woli taka współpraca 
z organizacjami pozarządowymi będzie wyglądała dobrze. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy piątek jest dobrym dniem na zwoływanie 
sesji. Radni stwierdzili, że piątek jest dniem dobrym, a jeżeli chodzi o godzinę 
to może mogłaby się odbywać od godz. 1100. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Szczegółowy przebieg obrad zawarty jest na zapisie w dyktafonie i stanowi 
integralną część protokółu. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 
 


